

In view of the volatility of the COVID-19 epidemic, the interview for the S1 Discretionary Places Application (2021-2022) will be cancelled. Instead, selected applicants (based on EDB's Rank Order List and the applicant's conduct as indicated in our Explanatory Notes for Application) are required to submit a 5-minute video presentation in English. The weighting of this video-based assessment will be the same as that of the interview in the selection criteria. The length, format, content of the video and the procedure of uploading the video will be further explained in the letters to be mailed to the selected applicants.

鑑於新冠肺炎疫情仍反覆無常，為了減低傳播風險，本校原先「中一自行分配學位(2021-2022)」親身到校之面試將會取消，現改為由符合面試資格申請者(根據教育局提供的「成績次第名單」及申請學生的操行揀選)向本校上傳一段以英語自拍 5 分鐘的影片，作為評核的依據。遙距評估之收生準則所佔比重與面試一致，有關影片長度、格式、內容和上載方法，將在稍後寄給符合資格申請者的信函內詳細解釋。